
Den selvejende ældreboligorganisation 
Seniorbofællesskabet Hjorteparken  

  

  

Ordinært Afdelingsmøde tirsdag den 14. 
september 2021 kl. 19:00 i Fælleshuset, 

Hjorteparken  
  

  

DAGSORDEN  
  

  

1. Valg af dirigent, referent og stemmeudvalg  

2. Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste afdelingsmøde  

3. Fremlæggelse af regnskab for seneste regnskabsår til orientering  

4. Godkendelse af afdelingens driftsbudget 2022  

5. Indkomne forslag – Der er ikke indkommet forslag  

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen • på valg er:  

• Lars Schnoor – ønsker ikke at genopstille  

• Susanne Esberg – ønsker ikke at genopstille  

• Per Steensen – ønsker ikke at genopstille  

• Erik Larsen – ønsker at udtræde af bestyrelsen  

7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen  

8. Valg af medlemmer til udvalgene  

9. Eventuelt  

  

________________________________________________________________________________  

  

    
REFERAT  

  

1. Valg af dirigent, referent og stemmeudvalg  
  

Dennis M. Christensen, DAB (DMC) blev valgt som dirigent.  

  

Da det var Dennis’ første afdelingsmøde i Hjorteparken, valgte han at præsentere sig selv 

for afdelingsmødet. DMC har været i DAB i 17 år og er udlejningschef.  

  



Dennis konstaterede, at indkaldelsen til afdelingsmødet er udsendt den 17. august 2021 – 

dagsorden er i orden ift vedtægterne. Budgetforslag er fremsendt den 6. august 2021, 

hvilket også overholder reglerne. Mødet er lovligt varslet og i orden.  

  

Erik Larsen, blev valgt som referent.  

  

Kim Christensen og Søren Nymark blev valgt til stemmeudvalget.  

  

  

2. Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste afdelingsmøde  
  

Lars Schnoor (LS) fremførte sin beretning, hvor han gennemgik bestyrelsens arbejde for det 

seneste år.  

  

Corona har gjort, at vi har haft svære betingelser – det har været vanskeligt at være 

sammen, og det har været svært at få tingene til at hænge sammen. Orientering og 

kommunikation er foregået via mails, telefoner m.v.  

  

LS har valgt at trække sig tilbage fra posten som formand pga sygdom og takker den 

siddende bestyrelse for det gode samarbejde gennem det seneste år.  

  

Ejendomsskattesagen har taget meget af bestyrelsens tid – nu er sagen endeligt lukket og 

vi kender omfanget af vores ejendomsskat. Den nye bestyrelse må tage en snak med DAB 

for at vurdere, om der skal gøres noget over for vores tidligere Administrator.  

  

Vi har skiftet Administrator til DAB, hvor vi forventer et godt samarbejde i årene fremover.  

  

LS takker vores udvalg, grupper og laug – en særlig tak til det store arbejde, som alle 

bofæller har gjort ifm vores arbejdsweekender. Vi har fået en smuk beplantning på vores 

udeområder og et dejligt redskabsskur, som indeholder redskaber og cykler.  

  

Alle har haft opgaver med at holde ukrudt væk i vores bede – der er udført et stort arbejde 

af alle bofæller.  

  

Vi har haft en tur til Hillerød, hvor vi gik rundt om slotssøen – en dejlig tur som sluttede af 

med kaffe og kage.  

Furesø Avis har haft en artikel om vores bofællesskab – en god artikel, hvor en række af 

vores bofæller udtalte sig om det at bo i et fællesskab.  

  

Vi måtte desværre aflyse vores julefrokost, men vi havde fællessang på fællesområdet.  

  



Vi har holdt Sct. Hans fest, og vi har samlet ind for Hjerteforeningen, som har givet os 

endnu et års abonnement på vores hjertestarter.  

  

Bestyrelsen har afholdt i alt 8 møder – referater er udsendt via e-mail, ligesom de ligger 

tilgængelige på vores hjemmeside.  

  

Bofællesskabet har været presset af økonomien igennem året. Det har været usikkerhed 

omkring, hvor Ejendomsskattesagen ville ende.  

  

2 udskiftninger i bestyrelsen hen over året, hvilket har betydet, at vi ikke har haft 

suppleanter i en del af det seneste år.  

  

Der er så sent som i dag udsendt en status vedr. vores projekt – ny slutdato hedder den 1. 

oktober 2021, som vi håber holder nu!  

  

 Vi har fået opsat nye skilte i området – primært for at holde fremmede biler væk fra vores 

parkeringspladser.  

  

DAB har nu overtaget den fulde drift af vores bofællesskab.  

  

LS nævnte de ting, som bestyrelsen endnu ikke har fået gennemarbejdet gennem det 

seneste år. Listen bliver overdraget til den nye bestyrelse, som så kan arbejde videre med 

disse ting.  

  

Alle dokumenter fra bestyrelsens arbejde blive lagt ind på PC’en i fælleshuset.  

  

Spørgsmål til beretningen:  

Arne spørger til mødet i OG den 7. september – var der noget særligt på dette møde?  

  

LS deltog ikke i dette møde, men orienterede om, at den nye formand, som er trådt til på 

den seneste generalforsamling, har sat gang i en række tiltag, som måske kan strømline 

tingene på en ny måde. OG vil gerne samarbejde mere med de enkelte afdelinger inden for 

OG.  

  

Beslutning:  

Beretningen blev godkendt af Afdelingsmødet  

  

    

3. Fremlæggelse af regnskab for seneste regnskabsår til orientering  
  



På grund af Corona har vi ikke kunne afholde vores normale Afdelingsmøde i maj måned 

2021. Her skulle vi egentlig have godkendt Regnskab-2020, men dette blev udsat til 

efterårets Afdelingsmøde.   

  

Bestyrelsen godkendte i foråret 2021 Regnskab-2020. På en række smågruppe møder med 

bofællerne i juni måned gennemgik bestyrelsen Regnskab-2020.  

  

Da den endelig godkendelse af Regnskab-2020, skal gennemføres på et Afdelingsmøde, var 

punktet taget med på dagsordenen.   

  

Der var ikke yderligere kommentarer til Regnskab-2020   

  

Beslutning:  

Regnskab-2020 blev endeligt godkendt.  

  

  

4. Godkendelse af afdelingens driftsbudget 2022   
  

Budgetudkast var fremsendt til alle bofæller sammen med dagsorden til Afdelingsmødet. 

Dette skete den 6. september 2021.  

  

Erik gennemgik kommentarerne til budgetudkast for 2022 og lagde vægt på, at bestyrelsen 

har gjort meget ud af, at sikre indtægterne, således at udgifter til terminer, bidragssatser 

og driftsudgifter kan dækkes af indtægterne. Derfor var det nødvendigt med en mindre 

huslejestigning på i alt kr. 28.000, hvilket svarer til en stigning på 0,88% - eller et 

gennemsnit på kr. 83,00 pr. m2/pr. år.  

  

Det har også været vigtigt for bestyrelsen at sikre et budget, som kan skabe ro omkring 

økonomien i bofællesskabet i 2022.  

  

Der var ikke yderligere spørgsmål til det fremlagte budgetudkast for 2022.  

  

Beslutning:  

Budgetudkast-2022 blev godkendt.  

  

  

5. Indkomne forslag – Der er ikke indkommet forslag  
  

  

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen  
  



Arne foreslog, at formanden ikke vælges separat, som Afdelingsmødet tidligere har 

vedtaget, men vælger bestyrelsen som det er beskrevet i vedtægterne.  

  

Bjarne Ø vil gerne stille op som både formand og bestyrelsesmedlem, men kun hvis 

forsamlingen er enig?  

  

Beslutning:  

Det blev enstemmigt vedtaget at stemme efter vedtægterne. Bestyrelsen konstituerer sig 

selv, herunder hvem der skal vælges for 1 eller 2 år.  

  

• på valg er:  

• Lars Schnoor – ønsker ikke at genopstille  

• Susanne Esberg – ønsker ikke at genopstille  

• Per Steensen – ønsker ikke at genopstille  

• Erik Larsen – ønsker at udtræde af bestyrelsen  

  

Opstillede til valg af 4 bestyrelsesmedlemmer er:  

• Bjarne Ø  

• Arne  

• Merete  

• Kjeld • Bjarne G.  

  

Stemmerne fordelte sig som følger:  

• Bjarne Ø.  -  47  

• Arne  -  51  

• Merete  -  50  

• Kjeld  -  14  

• Bjarne G.  -   49  

  

Der var 224 mulige stemmer – 3 stemmer var ugyldige – der var afgivet i alt 214 

stemmer.  

  

  

7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen  

  

Marianne G. og Frank Nørby valgt  

  

  

8. Valg af medlemmer til udvalgene  

  

Visitationsudvalget er genvalgt og består af Kirsten M., Karin, Vivi, Mette og Arne  

  



Fælleshusudvalget er genvalgt og består af Merete, Jette, Hanne og Marianne G. Anni 

træder ind på den sidste plads  

  

Udeudvalget er genvalgt og består af Glennie, Jonna N., Dorthe, Lene og Birgitte  

  

HUSK – alle kan stadig melde sig til vores grupper, ligesom man til en enhver tid kan melde 

sig ud.  

  

  

9. Eventuelt  

  

Jette overrakte vin til den afgående formand som tak for en meget stort arbejdsindsats 

igennem de sidste snart 2 ½ år.  

  

En stor tak for dejlig kage til kaffen under Afdelingsmødet  

  

DMC takkede for bofællernes deltagelse i Afdelingsmødet og overlod ordet til LS  

  

LS takkede DMC for deltagelsen som dirigent og forsamlingen for et godt og konstruktivt 

møde.  

  

Mødet sluttede ca. kl. 20:30  

  

Referent: Erik Larsen, nr. 14  

  

  

  

Dato:  

  

  

  

  

  

  

 __________________________________  ____________________________________  

 Dennis M. Christensen    Lars Schnoor  

 Dirigent      Formand  

  

  

  

  

  



  

  

  

  


